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ZÁPIS 
z XII. krajského sněmu UNO  

 

Datum: 5. února 2011 
Čas:  od 9,30 hod. do 16,00 hod 

Místo:  Magistrát města Olomouce, Hynaisova 10, Olomouc, Velký zasedací sál 

 

Program sněmu 

dopolední blok 
8:45 - 9:30     registrace 

9:30 - 9:40     úvod - zahájení sněmu 

9:40 - 9:55     Pomáháme neziskovkám - významný projekt Olomouckého kraje 2010  

(zpráva o činnosti UNO za rok 2010) 

9:55 - 11:30   vystoupení hostů 

11:30 - 11:45 zpráva o činnosti UNO za rok 2010 

11:45 – 11:55 představení projektu “Klíče pro život” 

 
odpolední blok 
13:00 - 13:15 volby - návrh kandidátů 

13:15 - 13:30 návrh činnosti UNO na rok 2011 

13:30 - 14:30 volby - představení kandidátů 

14:00 - 14:15 volby předsednictva UNO 

14:45 - 15:15 Evropská dobrovolná služba 

15:15 - 15:30 volby - výsledky voleb 

15:30 - 15:45 vystoupení nově zvoleného předsedy 

15:45 - 16:30 různé 

 
 
 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny – hosté, předsednictvo UNO, členové a nečlenové UNO 
 

 

 

 

 

 

 
Úvod - zahájení sněmu 
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Sněm byl zahájen v 9,30 místopředsedou UNO Jiřím Rudolfem, který dle pověření zastupoval 
nepřítomného předsedu UNO Marka Podlahu. Jiří Rudolf přivítal přítomné hosty a omluvil všechny 
nepřítomné. 
 
 

Pomáháme neziskovkám - významný projekt Olomouckého kraje 2010  
 
Místopředsedkyně UNO Marcela Vystrčilová představila přítomným aktivity UNO v rámci Významného 
projektu za uplynulý rok. 

 
 
Vystoupení hostů  
 
Jako první z hostů vystoupil 1. náměstek hejtmana OK Michal Fischer, který se věnoval 
financování neziskového sektoru z rozpočtu Olomouckého kraje a vyjádřil snahu udržet výši zdrojů 
pro NNO na srovnatelné úrovni i v období současné hospodářské recese. 
Náměstkyně hejtmana Yvona Kubjátová ve svém příspěvku odpovídala na dotazy ze sociální sekce, 
které obdržela před konáním sněmu. Zpochybnila informace týkající se výší dotací pro rok 2010, na 
nichž dotazy spočívaly. Dále se věnovala financování NNO ze strany OK a představila přehled 
čerpání dotačních titulů OK.  
Náměstek hejtmana Pavel Sekanina hovořil o možných formách spolupráce neziskových organizací 
s Olomouckým krajem. 
Senátor Adolf Jílek vyjádřil představu NNO jako odrazu občanské společnosti a navrhl jako podnět 
pro témata dalších seminářů UNO prezentaci NNO při žádostech o veřejné finance. 
Starostka města Jeseník Marie Fomiczewová vyjádřila ve své zdravici úmysl nadále pokračovat ve 
spolupráci s UNO a využívat nadále pomoc ze strany pomocníka pro NNO na Jesenicku, 
místostarosta města Šumperk Marek Zapletal pak rovněž vyjádřil zájem na rozšiřování aktivit 
pomocníka pro Šumpersko a podporu NNO v Šumperku. 
Místopředseda ANNO Jaromír Hron seznámil přítomné s připravovanou dohodou mezi Asociací 
krajů a ANNO. 
 

Následné dotazy z pléna se týkaly zejména financování neziskového sektoru především ze sociální 
oblasti a kritiky přístupu Olomouckého kraje k neziskovým organizacím. 

 
 
Zpráva o činnosti UNO za rok 2010 
 
Zprávu o činnosti za uplynulý rok přednesl místopředseda UNO Jiří Rudolf. Mimo jiné zmínil 
aktuální stav členské základny – 369 členů (nárůst od posledního sněmu je 48 nových členů), 
fungování sekcí, jichž momentálně v rámci UNO působí 9 a úspěchy při pořádání seminářů a 
školení pro NNO. 
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Představení projektu “Klíče pro život” 
 

Koordinátorka prostějovské sekce PRKNO Stanislava Rotterová přestavila účastníkům sněmu 
projekt Klíče pro život – možnost využití volnočasových aktivit, školení, seminářů, nabídky studia a 
informačního systému pro mládež. Více informací k projektu na www.kliceprozivot.cz  
 

oběd 
 

Debata k činnosti ANNO 
 
Místopředseda UNO Jiří Rudolf vyjádřil pocit, že se v poslední době zhoršila komunikace s ANNO a že 
neziskovému sektoru chybí faktická celorepubliková úroveň. Vyzvedl fungování Dozorčí rady ANNO. 
Připomněl, že soustavně ubývá členů ANNO, pravděpodobně z důvodu odrazujícího vysokého členského 
příspěvku. Kritizoval organizaci akce Týdny pro neziskový sektor. 

Místopředseda ANNO Jaromír Hron dal Jiřímu Rudolfovi v některých za pravdu a k některým výsledkům 
ANNO vyjádřil obdobnou kritiku. V souvislosti s akcí Týdny pro neziskový sektor zmínil neutěšenou 
přípravu celé akce – ani ne tak její průběh. Akce bude probíhat i v letošním roce, Jaromír Hron není jejím 
příznivcem, zodpovědná osoba za organizaci ji nezvládá. K otázce příspěvků členských organizací podotkl, 
že ANNO nemá být sdružením pro NNO, ale má se sestávat z krajských asociací či velkých oborových 
organizací, které mají možnost k chodu ANNO vysílat své kvalifikované zástupce. Dále zmínil problémy 
ANNO na celorepublikové úrovni, praktickou nefunkčnost Rady vlády pro neziskové organizace. Zmínil 
snahu ANNO o zajištění partnerství s Hospodářskou komorou, mezi nimiž by probíhala výměna zkušeností a 
pomoc při čerpání financí z evropských fondů. 

 

Jiří Rudolf doporučil, aby nově zvolené Předsednictvo UNO pozvalo předsedu ANNO Jana Schwarze 
k jednání. 

Dotaz do pléna, zda má jednání zastřešit Předsednictvo, nebo na něj pozvat všechny členy UNOOK ->  
Předsednictvo  jako volený orgán je kompetentní k těmto jednáním, v případě zájmu mohou jednotlivé NNO 
požádat o přizvání k účasti. 

 

Redaktor bulletinu OKNO Zdeněk Beil  požádal Jaromíra Hrona , aby zjistil, jak v Jihomoravském kraji 
fungují dotační tituly pro provoz sociálních služeb a předal informace  UNO. 

 
 

Volby – pracovní komise  
 
Volební komise: Jan Cetkovský 

    František Mencner 
    Stanislava Rotterová 

Volební komise byla zvolena aklamací – optickou většinou. 

 

Mandátová komise: Iva Sibrová 
          Ivana Herzogová 
          Hynek Pečinka 

Mandátová komise byla zvolena aklamací – optickou většinou. 
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Ověřovatelé zápisu: Marcela Vystrčilová 

          Zdeněk Beil 
Ověřovatelé byli zvoleni aklamací – optickou většinou. 

 

Zapisovatel: Marcela Kropáčová 

Zapisovatelka byla zvolena aklamací – optickou většinou. 

 
 
Volby – návrhy kandidátů 
 
Navržení kandidáti:  

Beil Zdeněk Ing. 
Hundáková Marie   
Kropáč Ivo Bc. 
Pečinka Hynek Mgr. 
Podlaha Marek Ing. 
Pokorný David DiS. 
Rudolf Jiří Ing. 
Sibrová Iva   
Sokolová Veronika Mgr. 
Šnajdrová  Milada   
Vystrčilová Marcela Mgr. 
Závěšický Jan PhDr. 
 

Veronika Sokolová se před uskutečněním volby kandidatury vzdala, jelikož chce i nadále pracovat 
jako pomocník na Jesenicku. 

 
 
Evropská dobrovolná služba 
 
Stanislava Rotterová představila přítomným program Mládež v akci – Evropskou dobrovolnou 
službu a možnosti jejího využití pro neziskovky. 
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Volby - výsledky voleb 
 

Bylo vydáno a následně odevzdáno 49 platných volebních lístků. 

 

Výsledky voleb: 

pořadí 
počet 
hlasů příjmení jméno titul organizace narozen 

hlasy na 
předsedu  funkce 

1. 49 Rudolf Jiří Ing. NURS, o.p.s. 4.3.1972 4 člen 

2. 47 Vystrčilová Marcela Mgr. SDH Dub nad Moravou  9.11.1970 6 místopředseda 

3. 39 Podlaha Marek Ing. MORAVA CZ 27.10.1965 21 předseda 

4. 38 Šnajdrová  Milada   INspiro, o.s. 28.6.1960   člen 

5. 35 Pečinka Hynek Mgr. Duha Velká Medvědice 26.4.1979   člen 

6. 35 Sibrová Iva   CZP Olomouckého kraje 19.2.1945   člen 

7. 33 Beil Zdeněk Ing. O.s. krále Ječmínka 19.8.1953 16 místopředseda 

8. 31 Závěšický Jan PhDr. 
Jeseníky - Sdruž. cest. 
ruchu 26.3.1982   člen 

9. 30 Pokorný David DiS. 7. středisko Junáka 7.7.1978   člen 

  27 Kropáč Ivo Bc. APNO Přerov 9.8.1975     

  24 Hundáková Marie   ČZS ZO č.1 4.7.1955     

 

 

Vystoupení nově zvoleného předsedy 
 
Za nepřítomného zvoleného předsedu se slova ujal nově zvolený místopředseda UNO Zdeněk Beil, který 
hovořil zejména o možnostech prezentace NNO v bulletinu OKNO a představil projekt Vývoj, ověření a 
realizace systému dalšího vzdělávání v sociálně právní oblasti. 

 
 
Různé 

• Připomínka k systému voleb na post místopředsedy – podnět k vyjasnění podmínek pro 
příště. 

• S.O.S. Olomouc, Středisko pro vzájemnou pomoc občanů představilo svou činnost. 

• Jiří Lang – JIKA – dobrov. centrum- představení projektu Křesadlo a práci dobrovolníků. 
Vyzval k podnětům na ocenění dobrovolníků. 

• Nově zvolený člen Předsednictva Hynek Pečinka – zmínil možnost prezentace činnosti a 
aktivit NNO veřejnosti prostřednictvím letáků v MHD. 
 

 

Jednání bylo ukončeno v 15:45hod. 

 

Zapsala: Marcela Kropáčová 

 

Ověřili: Zdeněk Beil, Marcela Vystrčilová 


